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Geachte leden van de Gemeenteraad, burgemeester en wethouders,

Graag reageren wij op de Raadsinformatiebrief van 18 december over het 
Erotisch Centrum. Ter inleiding refereren wij eerst aan recente initiatieven 
waar wij als Vereniging Voordestad in participeren.

In Het Parool van 23 december 2023 pleit onze voorzitter, samen met enkele 
oud-collega politici, voor een pauze in de besluitvorming over het Erotisch 
Centrum. Niet om deze te blokkeren, maar om een half jaar de tijd te nemen 
om met uiteenlopende partijen tot een Amsterdams Leefbaarheids- en 
Prostitutieakkoord te komen. Dit om recht te doen aan alle Amsterdammers 
die graag willen bijdragen aan het vinden van een oplossing die leidt tot 
verbetering van de werkomstandigheden van de prostituees en de 
leefbaarheid op de Wallen en die bijdraagt aan het voorkomen van 
vergelijkbare problemen elders in de stad. Wij roepen de verantwoordelijke 
politici op om dit initiatief te steunen en daarmee te zorgen voor een zo groot 
mogelijk draagvlak voor het uiteindelijk door de gemeenteraad te nemen 
besluit.

Op 11 januari jl. hebben Stopdegekte, Wij-Amsterdam en Voordestad een 
reactie gegeven op de Raadsinfomatiebrief van 18 december 2023 over het 
prostitutiebeleid. Kern van de boodschap is dat, ondanks de waardering voor 
de inzet op het onderwerp prostitutie, de negatieve effecten van de 
raamprostitutie als toeristische attractie op de leefomgeving buiten beeld blijft.
Dit terwijl het juist een van de kernopgaven is om de toeristische druk en 
overlast in het stadshart drastisch te verminderen. In de Aanpak Binnenstad  
zijn daartoe ook maatregelen voorzien, zij het vooralsnog ontoereikend.

In de Raadsinformatiebrief van 18 december 2023 over het Erotisch Centrum 
(EC) wordt aangegeven dat het EC mede bedoeld is om ‘de Wallen weer 
leefbaar te maken voor de bewoners’. Parallel aan de realisatie van een EC 
buiten de binnenstad, wordt ‘een gelijk aantal werkplekken op de Wallen’ - ca. 
100 - gesloten. Dat draagt bij aan spreiding, maar niet aan terugdringing van 
het kijktoerisme. Van de resterende 150 raam-werkplekken zal een 
onverminderde aantrekkingskracht uitgaan op groepen overlastgevende 
toeristen/bezoekers.

Wij zetten ons in voor het beschermd stadsgezicht, de kwaliteit van de openbare ruimte en de balans in de binnenstad van Amsterdam
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Terugdringing van het kijktoerisme kan alleen worden bewerkstelligd door de 
prostitutie als attractie ongedaan te maken. Dat kan door deze in de openbare 
ruimte aan het oog te onttrekken.
Echter, ‘het sluiten van de gordijnen’ wordt door de burgemeester vooralsnog 
op de lange baan geschoven. Een dergelijke maatregel zou, aldus de 
raadsbrief, pas mogelijk zijn ‘als er een veilig alternatief voor de sekswerkers 
is in een EC’. En dat EC - mocht daartoe worden besloten - kan naar 
verwachting pas over zo’n zeven jaar worden gerealiseerd. Voor de bewoners 
van het Wallengebied valt met (het perspectief op) continuering van de 
toeristendruk en -overlast niet te leven.

Het is onze stellige overtuiging dat de gemeenteraad, die hiervoor geen 
oplossing biedt, geen verantwoord besluit kan nemen. Onze oproep is dan 
ook, zoals reeds eerder aangegeven, op de pauzeknop te drukken en ruimte 
te geven aan een proces dat moet leiden tot een Amsterdams Leefbaarheids- 
en Prostitutieakkoord. Wij dragen daar graag aan bij.

Met vriendelijke groet,
namens Vereniging Voordestad 

Rogier Noyon    Fred Kramer
voorzitter    secretaris
  


